
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 16. september 2015 stillet følgende 

spørgsmål nr. 201 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S). 

 

Spørgsmål nr. 201:  
”I et brev af 29. maj 2015 oplyste Region Hovedstaden Sundhedsministeriet om, at 
regionens ansøgning om at få del i de 35 mio. kr. for 2015 ville blive forsinket til den 
19. august 2015. Hvorfor kunne ministeren på den baggrund – da der 30. august af 
medierne blev rejst tvivl om udbetalingen af bl.a. 2015-midlerne - ikke slå fast, at Re-
gion Hovedstaden selvfølgelig også ville få andel i 2015-midlerne på baggrund af blok-
tilskudsnøglen, hvis regionen indleverede en færdig ansøgning og besvarede de med-
følgende spørgsmål, som tilfældet var to dage senere, dvs. den 1. september?” 

 

Svar: 

Jeg kan henvise til min besvarelse af SUU alm. del spm. 200 fra samme spørger. 

 

 

Med venlig hilsen 
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